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§ 1 
Genomgång av närvaro  
Ordförande Ewa Larsson (MP) förklarade sammanträdet öppnat. 
Nämnden ajournerade sig mellan klockan 18:00-20:03 för Öppet 
forum med allmänhetens frågestund och dagens tema, Lokal 
demokrati mellan valen – så kan du påverka stadens verksamheter 
där du bor. Närvaron redovisas på sida 1. 
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§ 2 
Val av justerare och meddelande om tid för 
protokolljustering  

Beslut  
1. Ledamot Hanna Egeltoft (V) utses att tillsammans med 

ordförande Ewa Larsson (MP) justera dagens protokoll 
2. Protokollet ska justeras den 6 september 2022. 
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§ 3 
Godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden fastställer förslaget till dagordning med 

ändringen att § 46 behandlas efter § 11.  
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§ 4 
Meddelande om protokolljustering  
Anmäls att stadsdelsnämndens protokoll från den 16 juni 2022 
justerades den 21 juni 2022. 
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§ 5 
Information från stadsdelsförvaltningen  
Tf stadsdelsdirektör Karin Bülow informerade om att det har varit 
en lugn sommar i hela staden, verksamheterna har fungerat utan 
större yttre påverkan. Den 21 augusti blev en person skadad i en 
skjutning på Skarpnäcksfältet, polisen arbetar med att utreda detta. 
Våldtäktsförsök/sexuellt ofredande har rapporterats på Nytorps 
gärde och i Skrubba. Det har varit oroligt i stadsdelarna Björkhagen 
och Kärrtorp då stora grupper av ungdomar samlats och som av 
andra upplevs skapa oro och otrygghet. Stadsdelsförvaltningen 
följer detta och är i nära dialog med polisen. Nästa vecka startar det 
operativa arbetet med Trefas. Gällande feriearbeten har 432 
ungdomar anställts i år, varav några fler pojkar än flickor. 491 
erbjöds feriearbete men några tackade nej. Av dessa var 62 så 
kallade prioriterade ungdomar vilket är 8 fler än förra sommaren. 
Arbetet med rekrytering inför höstlovet pågår nu. Gällande den 
rådande inflationen och de ökade kostnader för livsmedel som detta 
medför är det för tidigt att säga hur det kommer påverka 
stadsdelsförvaltningens verksamheter på lång sikt. Avdelningschef 
Johanna Hult svarade på en fråga från föregående 
nämndsammanträde om huruvida öppettiderna på stadsdelsområdets 
fritidsgårdar har minskat de senaste åren och konstaterar att det 
mellan åren 2017-2018 har skett en minskning med fyra timmar, 
sedan dess har det dock inte skett någon förändring fram till idag. 
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§ 6 
Nämndens frågor till förvaltningen  
En fråga ställdes om huruvida förvaltningen kommer fortsätta med 
förstärkningen av fritidslotsar under hösten. Karin Bülow svarade 
att det är planerat att pågå året ut. Ewa Larsson ställde en fråga om 
varför Svenska bostäder har placerat sopbehållare precis bredvid ett 
träd som efter det har dött. Karin Bülow tar med sig den frågan och 
återkommer med svar. I Hammarbyhöjdens seniorboende finns en 
restaurang som tidigare vände sig till äldre och var lite billigare, 
Daniel Söderberg Talebi flaggar för att företaget som tidigare drev 
restaurangen nu har gått i konkurs och att stadsdelsförvaltningen nu 
borde ta kontakt med ansvarigt bolag om vad som planeras och med 
önskemål om att det kunde bedrivas en verksamhet som riktar sig 
till äldre eller generationsövergripande. Maria von Bredow ställde 
en fråga om kolloverksamhet och att vissa barn verkar ha nekats 
plats. Maria undrade också om LOSAM som är ett projekt som 
startades förra året, finns det någon uppdatering om hur det går med 
det? Avdelningschef Johanna Hult tar med sig frågan om 
kolloplatser och återkommer med svar. Avdelningschef Hanna 
Jakhammer svarade att projekt LOSAM pågår och att antalet 
individer som är i kontakt med projektet ökar. Prioriterade grupper 
kommer lyftas in till höstlovsjobben. Lukas Romson lyfte att det 
varit problem med skyfall vid Markuskyrkan i Björkhagen tidigare 
år med översvämningar som följd och undrade om det har gjorts 
något sedan dess för att det ska bli bättre. Karin Bülow svarade att 
förvaltningen återkommer med svar på detta. 
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§ 7 
Avsaknaden av fältassistenter  
Svar på skrivelse från Vänsterpartiet och Socialdemokraterna 
SKA 2022/185 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att detta 

tjänsteutlåtande överlämnas som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Skrivelse har inkommit till stadsdelsförvaltningen från Tina Kratz 
m.fl. (V) och Monica Lövström m.fl. (S) och rör frågan om 
avsaknaden av fältassistenter i Skarpnäcks stadsdelsområde. 
I skrivelsen framgår att Skarpnäck stadsdelsförvaltning saknar både 
fältassistenter och parklekar bemannade med anställd personal som 
bedriver verksamhet för unga. Det är något som Tina Kratz m.fl. 
(V) och Monica Lövström m.fl. (S) anser behöver analyseras. I 
skrivelsen framgår det även att Vänsterpartiet vill satsa på att 
anställa fältassistenter samt återigen öppna upp stadsdelens 
parklekar med anställd personal och kontinuerlig verksamhet. 
  
Förvaltningen ser ett behov av att fortsätta prioritera de arbetssätt 
och samarbeten förvaltningen har idag för att utveckla det 
förebyggande arbetet ytterligare. Förvaltningen ser samtidigt ett 
behov av att utvärdera Skarpnäckslyftet och inom ramen för 
utvärderingen bland annat se över om stadsdelsförvaltningen når de 
målgrupper som annars ett fältförlagt socialt arbete hade haft som 
målgrupp. 
  
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning har yttrat sig i ärendet och föreslår 
till nämnden att detta tjänsteutlåtande överlämnas som svar på 
skrivelsen. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
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Särskilt uttalande 
Hanna Egeltoft m.fl. (V) och Monica Lövström m.fl. (S) lämnar 
gemensamt särskilt uttalande enligt följande: 
  

Vi la vår skrivelse för att lyfta fram vikten av fältassistenter 
även i Skarpnäck. Den kompetens och deras uppsökande 
arbetssätt som de kan tillföra vår stadsdel ser vi som ett 
viktigt komplement till det förebyggande och främjande 
arbete som redan sker. De är även del i ett stadsövergripande 
nätverk som även Skarpnäcks förebyggande arbete skulle 
gynnas av. 
  
Vi instämmer självklart med förvaltningen i deras 
beskrivning av Skarpnäckslyftet som ett under lång tid 
framgångsrikt arbetssätt, likväl som sådant som skolsocialt 
team, Skarpnäcksmodellen, STIS, LOSAM och det 
upparbetade samarbetet mellan skola och socialtjänst och 
med alla stadsdelens föreningar och nätverk. Det är viktiga 
och nödvändiga insatser, men det senaste årets händelser 
visar samtidigt att vi behöver förstärka och förbättra det 
förebyggande arbetet. Under denna mandatperiod har vi även 
sett att stadsdelens verksamheter för barn och ungas fritid 
drabbats av de grönblåa styrets nedskärningar, vilket 
inneburit att vi idag inte längre har bemannade parklekar, och 
fritidsgårdarna haft ett minskat öppethållande. Allt detta har 
naturligtvis påverkat det förebyggande trygghetsarbetet 
möjlighet att lyckas fullt ut. 
  
Vi välkomnar den översyn av Skarpnäckslyftets arbetssätt 
som förvaltningen planerar genomföra under hösten och vi 
anser att denna även ska se över samverkan mellan olika 
insatserna och verksamheterna för att se var det kan behövas 
kompletterande kompetenser och arbetssätt. 

 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/185-2 (Godkänd - R 1) Avsaknaden av 
fältassistenter i Skarpnäcks stadsdelsområde 

 SKA 2022/185-1.1 § 28 Skrivelse (V + S).docx (2/2) 
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§ 8 
Fyllnadsval till Skarpnäcks pensionärsråd 2022  
SKA 2022/273 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att utse Elisabeth 

Larsson till ledamot i Skarpnäcks pensionärsråd från och 
med den 1 september 2022 till och med den 31 december 
2022. 

 

Sammanfattning av ärendet  
För varje stadsdelsnämnd finns ett nämndanknutet pensionärsråd 
vilket benämns stadsdelsnämndens pensionärsråd, SPR. SPR är ett 
rådgivande organ till stadsdelsnämnden i allmänna frågor som berör 
äldres levnadsförhållanden. Rådet ska ta initiativ till förbättringar 
för stadsdelsområdets pensionärer samt följa regionens verksamhet 
inom stadsdelsnämndens område. 
 
Pensionärsorganisationerna föreslår varje år vilka personer som ska 
ingå i rådet. Skarpnäcks stadsdelsnämnd fattade den 16 december 
2021 beslut om att utse fem ledamöter och fem ersättare till 
pensionärsrådet. 
 
Ledamot Magnus Brattström, PRO Skarpnäck har meddelat att han 
avslutar sitt uppdrag i pensionärsrådet. Förvaltningen har med 
anledning av detta begärt att PRO Skarpnäck ska inkomma med 
nominering för en ny ledamot. PRO Skarpnäck har nominerat 
Elisabeth Larsson. 
 
Förvaltningen föreslår därför att nämnden utser Elisabeth Larsson 
till ledamot i pensionärsrådet från och med den 1 september 2022 
till och med den 31 december 2022. 

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
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Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/273-3 (Godkänd - R 1) Fyllnadsval till 
Skarpnäcks pensionärsråd 2022 
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§ 9 
Hur hanteras kriser?  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2022/119 
 

Beslut  
1. Detta tjänsteutlåtande överlämnas som svar på 

medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid stadsdelsnämnden den 2022-04--28 anmäldes ett 
medborgarförslag då förvaltningen fått ett brev av en medborgare 
med förslag på hur Sverige bör hantera kriser. Stadsdelsnämnden 
beslutade att överlämna medborgarförslaget till förvaltningen för 
beredning. 
  
Medborgarförslaget tar fasta på vikten av kris- och 
beredskapsarbete och att samhället förbereder för scenarion med 
brist på väsentliga förnödenheter, såsom vatten-, el- och 
matförsörjning. 
  
Staden har ett pågående arbete för planera för hur kriser av olika 
slags ska kunna hanteras. Målet är att stadens förmåga att förutse, 
förebygga och stå emot oönskade händelser ska vara stark. När en 
oönskad händelse ändå inträffar ska staden vidta rätt åtgärder i 
tillräcklig utsträckning för att minimera dess konsekvenser, 
upprätthålla samhällsviktig verksamhet, samt säkerställa en snar 
återgång till normalläge. I stadens arbete ingår planering för 
scenarion för bland annat såväl vatten- som elbrist. Arbete görs i 
samverkan med berörda myndigheter och verksamheter. 
  
Sveriges nationella beredskapsplanering, såsom beredskapslager för 
livsmedel samt petroleumreserver, omhändertas på nationell nivå. 
  
I händelse av större kriser i samhället kommer både medborgare och 
offentliga verksamheter, såsom bland annat stadsdelsförvaltningen, 
ha ansvar och roller att fylla för att gemensamt hantera de 
utmaningar som samhället ställs inför. Ett arbete pågår i staden för 
att utrusta så kallade trygghetspunkter. Trygghetspunkter är lokaler 
med särskilda förutsättningar, som är lokaliserade till ett antal 
geografiskt spridda platser inom Stockholm stad. Syftet med 
trygghetspunkter är att kunna säkerställa att invånarna i Stockholms 
stad kan få tillgång till elektricitet, värme och vatten vid i första 
hand omfattande och långvariga samhällsstörningar, såsom el-
bortfall eller störningar i vattenförsörjningen. 
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Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/119-2 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag om 
kris- och beredskapsarbete 

 893638 Medborgarförslag. Hur hanterar kriser 
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§ 10 
Padelbana på Gamla Tyresövägen  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2022/162 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

förslag till svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2022-05-24 anmäldes ett 
medborgarförslag om padelbana på Gamla Tyresövägen. 
Förslagsställaren önskar att förvaltningen bygger om den grusade 
fotbollsplanen vid Gamla Tyresövägen 411 till några padelbanor, 
som skulle användas flitigt då padel är populärt och den befintliga 
fotbollsplanen inte används så ofta. Stadsdelsförvaltningen anser att 
den föreslagna platsen inte är lämplig då det skulle innebära ett 
större ingrepp i naturmarken. Vidare anser förvaltningen att då 
beläggningen består av konstgräs med sand som innebär risk för 
spridning av mikroplaster, är en lämplig placering på en idrottsplats 
där det finns anpassade brunnar m.m. Såväl investerings- som 
driftskostnader för padelbanor är väldigt höga och förvaltningens 
samlade bedömning är att stadsdelsnämnden behöver prioritera 
underhåll och utveckling av befintliga anläggningstyper på allmän 
plats. Det är enligt förvaltningen värdefullt att den befintliga 
planens mångfunktionella funktion bevaras vilket innebär att den 
kan användas för olika aktiviteter, inte bara för en viss typ av 
bollspel. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/162-2 (Godkänd - R 2) Padelbana Gamla 
Tyresövägen  

 893904 Medborgarförslag padelbana Gamla Tyresövägen 
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§ 11 
Byggåterbruk inom stadsdelsområdet  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2022/190 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

förslag till svar på medborgarförslaget. 
2. Medborgarförslaget sänds till Stockholm Vatten och Avfall 

samt till kommunstyrelsen för kännedom. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Skarpnäcks stadsdelsnämnd har tagit emot att medborgarförslag om 
byggåterbruk. Förslagsställaren anser att Stockholms stad borde 
sälja vidare byggmaterial för återbruk istället för att slänga det. 
Stadsdelsförvaltningen är positiv till förslaget som dock ligger 
utanför stadsdelsnämndens ansvarsområde. Ansvarig instans inom 
staden är det kommunala bolaget Stockholm Vatten Och Avfall 
(SVOA) som redan idag arbetar med återbruk på olika sätt. En 
utredning gällande möjligheter för etablering av återbrukscentral i 
Stockholm eller närområdet pågår under ledning av SVOA och 
kommer slutföras under året. Primärt utreds möjlighet och 
förutsättningar till att etablera ett byggåterbruk för stadens egna 
byggande verksamheter. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/190-2 (Godkänd - R 2) Byggåterbruk 
 893640 Medborgarförslag om byggåterbruk 
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§ 12 
Delbetänkandet Stärkt arbete med att bekämpa 
bidragsbrott, administrativt sanktionssystem och 
effektivare hantering av misstänkta brott (SOU 2022:37)  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (KS 2022/792) 
SKA 2022/272 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att detta 

tjänsteutlåtande överlämnas som svar på remissen 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad 

 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss till Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd gällande delbetänkandet Stärkt arbete med att 
bekämpa bidragsbrott, administrativt sanktionssystem och 
effektivare hantering av misstänkta brott (SOU 2022:37). 
  
Regeringen beslutade den 3 juni 2021 att tillkalla en särskild 
utredare med uppdrag att göra en översyn av möjligheterna att 
stärka arbetet med att bekämpa bidragsbrott mot Försäkringskassan, 
Pensionsmyndigheten, Centrala studiestödsnämnden (CSN), 
Migrationsverket och Arbetsförmedlingen, studiestödsnämnden 
(CSN), Migrationsverket och Arbetsförmedlingen. För att få en 
heltäckande bild har även kommuner och arbetslöshetskassor 
inkluderats i utredningens kartläggning och förslag. 
  
Övergripande för utredningen har översynen syftat till att säkerställa 
en ändamålsenlig och effektiv hantering för att minska antalet 
felaktiga utbetalningar och bidragsbrott. I delbetänkandet har 
särskilt fokus varit att titta på den senare delen av processen, det vill 
säga hur misstänkta bidragsbrott kan hanteras mer effektivt. 
  
Som ett komplement till det straffrättsliga systemet framgår det av 
delbetänkandet att det bör införas ett system med administrativa 
sanktionsavgifter. En sanktionsavgift, som motsvarar 25 procent av 
det belopp som har eller skulle ha betalats ut eller tillgodoräknats 
felaktigt, ska enligt den nya lagen beslutas av samma statliga 
myndigheter, kommuner och arbetslöshetskassor och gälla samma 
ekonomiska förmåner och stöd som omfattas av bidragsbrottslagen. 
En avgift ska dock inte tas ut i vissa situationer. 
  
Ett system med administrativa sanktionsavgifter kommer 
inledningsvis leda till ökade kostnader för de beslutande 
myndigheterna, kommunerna och arbetslöshetskassorna. Utredarna 
redogör för att staten bör ersätta kommunerna för deras ökade 

Sida 17 (61)



Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2022 
 

2022-09-01 

kostnader och lämna bidrag till arbetslöshetskassorna så att de får 
ersättning för sina ökade kostnader. Sanktionsavgifterna ska enligt 
förslaget dock tillfalla staten 
  
Förvaltningen är av uppfattningen att det är positivt att se över 
arbetssätt och metoder samt gällande lagstiftning för att förebygga 
och motverka felaktiga utbetalningar och bidragsbrott. 
Förvaltningen är samtidigt av uppfattningen att en sanktionsavgift 
troligen inte kommer tillföra något väsentligt för förvaltningen 
förutom högre handläggningskostnader. Det felaktigt utbetalda 
biståndet återkräver förvaltningen med stöd av 9 kap. 1 § SoL och 
lagstöd att fullfölja hela återkravs- och FUT-processen 
(handläggningsprocess avseende felaktiga utbetalningar av 
ekonomiskt bistånd) menar förvaltningen redan finns. 
  
En sanktionsavgift så som det beskrivs lägger en stor arbetsuppgift 
på kommunen, där sanktionsavgiften slutligen betalas till staten. 
Förvaltningens ställer sig frågande till nyttan för kommunen om 
förslaget går igenom. 
  
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning har yttrat sig i ärendet och föreslår 
till nämnden att detta tjänsteutlåtande överlämnas som remissvar. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 

  

Särskilt uttalande 
Hanna Egeltoft m.fl. (V) lämnar särskilt uttalande enligt följande:  
  

Vi är eniga med förvaltningen att det är positivt att se över 
arbetssätt och metoder samt gällande lagstiftning  för att 
förebygga och motverka felaktiga utbetalningar och 
bidragsbrott. 
Det har funnits allt för många exempel på fuskare och 
kriminella bland privata välfärdsföretag som innan de 
avslöjats hunnit lura kommuner på miljonbelopp genom fusk 
och genom utnyttjande av personalen. Incitamenten för 
fuskande verkar vara allestädes närvarande i form av att 
genvägar tas till förmån för vinster, på bekostnad av 
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personalens arbetsmiljö, sysselsättningsgrad och i slutändan 
kvaliteten på den omsorg som utförs. Vänsterpartiet har länge 
varit drivande i dessa frågor och är också ett av få partier som 
angriper problematiken i dess kärna, det ska i vår mening inte 
var möjligt att tjäna enorma summor på vare sig äldre inom 
hemtjänst eller barn och sjuka. Ett vinstförbud inom välfärden 
skulle göra denna diskussion helt överflödig.  
Vad gäller felaktigt utbetalningar av ekonomiskt bistånd 
(FUT) anser Vänsterpartiet liksom förvaltningen att återkrav 
är nog och att ett införandet av en sanktionsavgift kommer 
kosta mer i arbete än det ger i effekter. 

 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/272-5 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande på 
Delbetänkandet Stärkt arbete med att bekämpa 
bidragsbrott(866547) (1)_TMP 

 SKA 2022/272-1.1 Delbetänkandet Stärkt arbete med att 
bekämpa bidragsbrott Administrativt sanktionssystem och 
effektivare hantering av misstänkta brott (SOU 2022:37) 

 SKA 2022/272-1 Remiss Delbetänkandet Stärkt arbete med 
att bekämpa bidragsbrottAdministrativt sanktionssystem och 
effektiv 
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§ 13 
Förskolerapport 2021  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (KS 2022/600) 
SKA 2022/202 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet godkänns med omedelbar justering. 

  
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har i uppdrag från kommunfullmäktige att 
årligen ta fram en förskolerapport. Förskolerapporten syftar till att 
ge en stadsövergripande bild av både fristående och kommunal 
förskola i Stockholms stad 2021. Sedan 2020 års rapport syns en 
utveckling inom flera områden. Till exempel visar uppföljningen på 
tydligare styrning av det språkutvecklande arbetet och en tydligare 
organisation för att säkerställa undervisning enligt skollagen i de 
kommunala förskolorna. Samtidigt finns flera utvecklingsbehov. 
Till exempel saknar en stor andel medarbetare i stadens förskolor 
utbildning för pedagogiskt arbete med barn. 
  
Förvaltningen instämmer i att det för utbildningsförvaltningen finns 
en inbyggd obalans avseende insamlande av underlag till 
förskolerapporten. Utbildningsförvaltningen som myndighet utövar 
enligt skollagen reglerad tillsyn av de fristående förskolorna på 
såväl enhets- som huvudmannanivå. Tillsyn av kommunal förskola 
görs av Skolinspektionen endast på huvudmannanivå. Därför har 
utbildningsförvaltningen inte motsvarande bild av den kommunala 
förskolan. 
  
Förvaltningen ser en utmaning i de strukturella underlag som 
samlas in från stadsdelsnämnderna avseende exempelvis antal barn 
per grupp, antal barn per anställd samt andel legitimerade 
förskollärare. Hanteringen är manuell i flera steg och kan i vissa fall 
leda till missvisande statistiska underlag. Inom staden saknas för 
närvarande systemstöd för framtagande av informationen. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/202-2 (Godkänd - R 1) SKA 2022 202 
Förskolerapport(774362) (0)_TMP JH 

 SKA 2022/202-1 Följebrev Förskolerapport 2021, KS 
2022/600 

 SKA 2022/202-1.1 Förskolerapport 2021 
 SKA 2022/202-1.2 Bilaga - Förskola i Stockholm 2021 

Februari 2022 
 SKA 2022/202-1.3 Förskolerapport 2021 
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§ 14 
Riktlinjer för övergångar mellan förskola, förskoleklass, 
skola och fritidshem i Stockholms stad,  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (KS 2022/601) 
SKA 2022/206 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Ärendet godkänns med omedelbar justering. 

  
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har fått i uppdrag i kommunfullmäktiges 
budget för 2022 att revidera de obligatoriska rutinerna för 
övergången mellan förskola och skola med särskilt fokus på 
information om barnens språkutveckling. 
  
Språk, lärande och identitetsutveckling hänger nära samman. 
Förvaltningen ser det som positivt att språkutveckling skrivits in i 
riktlinjerna som ett prioriterat område. För att stödja barnens 
utveckling och lärande i ett långsiktigt perspektiv krävs forum för 
erfarenhetsutbyte och diskussion. Förvaltningen ser som ett 
utvecklingsområde att utveckla dialog forum mellan förskola - skola 
inom stadsdelsområdet i enlighet med förslag till riktlinjer. 
  
Förvaltningen anser att ett gemensamt stödmaterial som kan 
användas i de olika dialog forumen skulle bidra till ökad 
likvärdighet inom staden. Skolverkets blanketter för dokumentation 
är borttagna. Förvaltningen anser även att gemensamma 
överföringsblanketter för stadens förskolor med fördel kan arbetas 
fram. Detta för att ha likvärdiga underlag avseende den 
dokumentation som barn och vårdnadshavare anser vara viktigt för 
skolan att ta del av. 
  
Förvaltningen anser i övrigt att riktlinjerna bidrar till att säkerställa 
en väl fungerande övergång mellan förskolan, förskoleklass, skola 
och fritidshem. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns två förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag och Vänsterpartiets och 
Socialdemokraternas gemensamma förslag. Ordförande ställer 
förslagen mot varandra och finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 

  

Reservation 
Hanna Egeltoft m.fl. (V) och Monica Lövström m.fl. (S) reserverar 
sig mot beslutet till förmån för sitt egna gemensamma förslag till 
beslut enligt följande:  
  

- Att riktlinjerna även ska vara bindande för de fristående 
skolorna 
  
Självklart ska riktlinjerna för övergång gälla både de 
kommunala och de fristående verksamheterna. Vi anser att 
det är mycket allvarligt att framväxten av fristående förskolor 
och skolor på fler håll medfört en minskad kontakt mellan 
verksamheterna. Alla barn i Stockholm ska naturligtvis 
omfattas av de riktlinjer som tagits fram i syfte att säkerställa 
att övergången från förskola till skola stödjer barnens 
utveckling. I förslaget till riktlinjer står att de fristående 
verksamheter som väljer att stå utanför detta arbete måste 
kunna visa att man uppfyller kraven på annat sätt, något som 
återigen bygger in en onödig kontrollfunktion som riskerar att 
kräva resurser från stadens sida. 
  
Vi anser även att det är viktigt att säkerställa att riktlinjerna 
inte gör skillnad på barn med särskilda behov. Mot bakgrund 
av den starka sekretess som råder mellan verksamheterna är 
det av största vikt att föräldrar får stöd i att överföra den 
kunskap om det egna barnet som på bästa sätt kan gagna att 
skolan kan förbereda ett eventuellt behov av extra stöd. 
  
Alla stadsdelsförvaltningar ska redan ha egna lokala 
handlingsplaner för övergång, nu handlar det främst om att 
dessa behöver uppdateras utifrån de revideringar som 
föreslås. Att varje stadsdelsområde har lokala handlingsplaner 
är en fördel då förutsättningarna kan se mycket olika ut, inte 
minst när det gäller antal förskolor och skolor och var flest 
övergångar sker. För att förenkla samverkan mellan förskola 
och skola kan samarbeten kopplade till stadens 
grundskolområden utvecklas. 
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Handlingar i ärendet 
 SKA 2022/206-2 (Godkänd - R 1) SKA 2022 206 Övergång 

förskola skola(774365) (0)_TMP 
 SKA 2022/206-1 Följebrev Riktlinjer för övergångar mellan 

förskola, förskoleklass, skola och fritidshem i Stockholms 
stad, KS 

 SKA 2022/206-1.1 Riktlinjer för övergångar mellan 
förskola, förskoleklass, skola och fritidshem i Stockholms 
stad 

 SKA 2022/206-1.2 Riktlinjer för övergångar mellan 
förskola, förskoleklass, skola och fritidshem i Stockholms 
stad 

 SKA 2022/206-1.3 Bilaga - Riktlinjer för övergångar Mellan 
förskola, förskoleklass, skola och fritidshem i Stockholms 
stad 
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§ 15 
Stadsövergripande trädmål  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2022/581 
SKA 2022/232 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Sammanfattning av ärendet  
I kommunfullmäktiges budget 2020 fick trafiknämnden i uppdrag 
att i samarbete med miljö- och hälsoskyddsnämnden och 
kommunstyrelsen ta fram ett stadsövergripande trädmål. 
Kommunstyrelsen har sänt stadsövergripande trädmål på remiss till 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd. Det stadsövergripande trädmålet är 
antaget i trafiknämnden och i miljö- och hälsoskyddsnämnden. 
Båda nämnderna fattade beslut om att för varje träd som tas ned på 
gator, torg och i anlagda parker, ska staden plantera två nya träd 
samt att krontäckningsgraden på stadens gator och torg ska öka. 
Stadsdelsförvaltningen välkomnar ett stadsövergripande trädmål 
och instämmer i att en ökad krontäckningsgrad är viktig. Målet om 
att plantera två nya träd för varje träd som tas ned är ambitiöst men 
kan behöva kompletteras med kvalitativa mål för att ge optimal 
effekt. Stadsdelsförvaltningen gör även medskick rörande 
trädmålets avgränsning till att omfatta träd på gator, torg och parker 
samt vikten av samverkan för att minimera framtida 
utrymmeskonflikter för träden såväl under som ovan mark. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/232-3 (Godkänd - R 1) Stadsövergripande 
trädmål 

 SKA 2022/232-1 Remiss av Stadsövergripande trädmål. Svar 
på uppdrag från kommunfullmäktige, KS 2022/581 
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 SKA 2022/232-1.1 Stadsövergripande trädmål. 
Protokollsutdrag och tjänsteutlåtande 
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§ 16 
Inspektionen för vård och omsorgs redovisning av 
Uppdrag att tillgängliggöra och upprätta ett nationellt 
register över HVB och stödboenden för barn och unga 
samt särskilda ungdomshem  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (KS 2022/806) 
SKA 2022/299 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att detta 

tjänsteutlåtande överlämnas som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss till Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd gällande Inspektionen för vård och omsorgs (IVO) 
redovisning av Uppdrag att tillgängliggöra och upprätta ett 
nationellt register över HVB och stödboenden för barn och unga 
samt särskilda ungdomshem. 
  
IVO har i redovisningen lämnat två förslag: 
• Ett förslag om en sekretessbrytande bestämmelse. 
• Ett förslag om en bestämmelse med syfte att möjliggöra 
personuppgiftsbehandling. 
  
Förvaltningen ställer sig positiv till IVO:s förslag till förändringar 
som möjliggör en uppgradering och förbättring i ett nytt nationellt 
register över HVB, stödboende för barn och unga samt särskilda 
ungdomshem. 
  
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning föreslår till nämnden att detta 
tjänsteutlåtande överlämnas som remissvar. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
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Handlingar i ärendet 
 SKA 2022/299-2 (Godkänd - R 1) Remiss av Inspektionen 

för vård och omsorgs redovisning av Uppdrag att 
tillgängliggöra... 

 SKA 2022/299-1 Remiss av Inspektionen för vård och 
omsorgs redovisning av Uppdrag att tillgängliggöra och 
upprätta ett nationellt register över HVB och stödboenden 
för barn och unga samt särskilda ungdomshem 

 SKA 2022/299-1.1 Inspektionen för vård och omsorgs 
redovisning av Uppdrag att tillgängliggöra och upprätta ett 
nationellt register över HVB och stödboenden för barn och 
unga samt särskilda ungdomshem 

 SKA 2022/299-1.2 Bilaga 2 - Tekniska förutsättningar  
 SKA 2022/299-1.3 Bilaga 1 - Juridiska förutsättningar  
 SKA 2022/299-1.4 Inspektionen för vård och omsorgs 

redovisning av Uppdrag att tillgängliggöra och upprätta ett 
nationellt register över HVB och stödboenden för barn och 
unga samt särskilda ungdomshem 

 SKA 2022/299-1.5 Delredovisning av regeringsuppdrag att 
tillgängliggöra och upprätta ett nationellt register över HVB 
och stödboenden för barn och unga samt särskilda 
ungdomshem 
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§ 17 
Riktlinjer för utplacering av enklare hinder på gång- och 
cykelvägar  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2022/582 
SKA 2022/204 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har sänt Riktlinjer för utplacering av enklare 
hinder på gång- och cykelvägar på remiss till Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd. Grundprincipen är att inga fysiska hinder ska sättas 
upp på cykelvägarna, men det har saknats stöd vid avvägningar i de 
fall där hinder ändå kan behövas. Trafikkontoret har därför tagit 
fram reviderade riktlinjer som gäller för hela staden. Syftet är att 
styrdokumentet ska fungera som stöd till tjänstepersoner vid beslut 
kring enklare hinder på gång- och cykelvägar i syfte att stoppa 
obehörig trafik. Skarpnäcks stadsdelsförvaltning välkomnar de nya 
riktlinjerna och har inget att erinra eller tillägga. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/204-2 Svar: Riktlinjer för utplacering av enklare 
hinder på gång- och cykelvägar  

 SKA 2022/204-1 Följebrev Riktlinjer för utplacering av 
enklare hinder på gång- och cykelvägar , KS 2022/582 

 SKA 2022/204-1.1 Riktlinjer för utplacering av enklare 
hinder på gång- och cykelvägar  

 SKA 2022/204-1.2 Riktlinjer för utplacering av enklare 
hinder på gång- och cykelvägar  

 SKA 2022/204-1.3 Riktlinjer för utplacering av enklare 
hinder på gång- och cykelvägar  
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§ 18 
Motion om att Stockholms stad ska ingå i Kompotten  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (KS 2022/313) 
SKA 2022/151 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att detta 

tjänsteutlåtande överlämnas som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Remiss från kommunstyrelsen inkom till förvaltningen om att yttra 
sig om motion om att ingå i Kompotten. Motionen är skriven av 
Anna Rantala Bonnier och Lisa Palm (Fi). Anna Rantala Bonnier 
och Lisa Palm (Fi) skriver att Stockholms stad sedan länge har svårt 
att tillgodose behovet av bostäder för personer som tvingas fly sina 
hem för att undkomma mäns våld mot kvinnor, våld i nära relation 
och hedersrelaterat våld och förtryck. Enligt motionen är det för den 
som inte kan bo kvar i staden svårt att få tag på bostad på annan ort. 
I motionen föreslås att Stockholms stad begär att få ingå i 
kommunsamverkan Kompotten. 
  
Samordningen av Kompotten sker sedan 2021 via Västerås stad och 
innebär att kommunerna som ingår i samverkan åtar sig att ta emot 
allvarliga hotärenden. Det gäller både partnervåld och 
hedersrelaterat våld och individerna ska vara myndiga. 
  
Förvaltningens arbete utgår från att våldsutsatta har rätt till stöd och 
hjälp för att kunna leva ett liv fritt från våld och kunna lämna en 
relation med den våldsutövande. Ett varaktigt boende är en viktig 
del i att stabilisera och bygga upp ett självständigt liv. 
  
Stadsdelsförvaltningen är av uppfattningen att Kompotten skulle 
kunna vara en av flera alternativa vägar för att hitta varaktiga 
boendelösningar för våldsutsatta men att det finns anledning att 
ytterligare se över förutsättningarna att få ingå i kommunsamverkan 
Kompotten. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/151-2 (Godkänd - R 1) Motion Kompotten 
 SKA 2022/151-1 Remiss Motion om att Stockholms stad ska 

ingå i Kompotten, KS 2022/313 
 SKA 2022/151-1.1 Motion om att Stockholms stad ska ingå i 

Kompotten 
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§ 19 
Promemorian - Uppgiftsskyldighet för utförare inom 
socialtjänsten  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (KS 2022/871) 
SKA 2022/308 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att detta 

tjänsteutlåtande överlämnas som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss till Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd gällande Promemorian – Uppgiftsskyldigheten för 
utförare inom socialtjänsten. 
  
I promemorian lämnas förslag om att införa en sekretess- och 
tystnadspliktsbrytande uppgiftsskyldighet för utförare i verksamhet 
enligt socialtjänstlagen. Den föreslagna bestämmelsen föreslås träda 
i kraft samtidigt som eventuella andra ändringar av 
socialtjänstlagen. 
  
Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget om att införa en 
sekretess- och tystnadspliktsbrytande uppgiftsskyldighet för 
utförare i verksamhet enligt socialtjänstlagen (SoL). Förvaltningen 
anser att uppgifterna som socialnämnden behöver för 
kvalitetssäkring, administration, uppföljning eller utvärdering samt 
uppgifter som nämnden behöver för att erbjuda en fast 
omsorgskontakt enligt 4 kap. 2 b § SoL är av yttersta vikt för att 
verka för att säkerställa att invånarna får det stöd och den hjälp som 
de behöver. 
  
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning har yttrat sig i ärendet och föreslår 
till nämnden att detta tjänsteutlåtande överlämnas som remissvar. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
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Handlingar i ärendet 
 SKA 2022/308-2 (Godkänd - R 1) Remiss av Promemorian - 

Uppgiftsskyldighet för utförare inom socialtjänsten 
 SKA 2022/308-1 Remiss av Promemorian - 

Uppgiftsskyldighet för utförare inom socialtjänsten 
 SKA 2022/308-1.1 Remiss av Promemorian - 

Uppgiftsskyldighet för utförare inom socialtjänsten 
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§ 20 
Månadsrapport  
SKA 2022/20 
 

Beslut  
1. Månadsrapporten för perioden januari-juli 2022 läggs till 

handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen prognostiserar ett nollresultat innan 
resultatdispositioner och ett överskott om 2,5 mnkr efter 
resultatdispositioner. 
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§ 21 
Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
remisser m.m. enligt lista  
SKA 2022/17 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att vidta de 

åtgärder som kan föranledas av de inkomna skrivelserna, 
remisserna m.m. 

 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/17-13 Skrivelselista 2022-09-01 
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§ 22 
Inkomna medborgarförslag enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar inkomna medborgarförslag 

med följande diarienummer till förvaltningen för 
handläggning: 

  
SKA 2022/228 
SKA 2022/268 
SKA 2022/312 
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§ 23 
Anmälan av protokoll och minnesanteckningar enligt 
lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger förvaltningsgruppens protokoll 

från 2022-08-25 till handlingarna. 
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§ 24 
Skrivelser från nämndens råd enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger pensionärsrådets protokoll från 

2022-08-25 till handlingarna. 
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§ 25 
Anmälan av delegationsbeslut avseende allmänna 
ärenden enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan av delegationsbeslut med 

följande diarienummer till handlingarna: 
  
 
SKA 2022/267 
SKA 2022/22 
SKA 2022/322 
SKA 2022/5 
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§ 26 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. Skrivelse angående ekonomiskt stöd till Folkets hus 

Bagarmossen från Sverigedemokraterna lämnas över till 
förvaltningen för beredning. 
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§ 27 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 28 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 29 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 30 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 31 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 32 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/194 
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§ 33 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/214 
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§ 34 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/146 
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§ 35 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/235 
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§ 36 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/266 
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§ 37 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/55 
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§ 38 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/61 
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§ 39 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/159 
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§ 40 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2021/460 
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§ 41 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/73 
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§ 42 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/66 
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§ 43 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/112 
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§ 44 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/122 
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§ 45 
Borttagen på grund av sekretess  
 
 
 

Sida 60 (61)



Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2022 
 

2022-09-01 

§ 46 
Fyllnadsval till sociala delegationen för år 2022  
SKA 2022/28 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden utser Henrietta Ludwig (C) till ny ersättare i 
sociala delegationen för återstoden av år 2022. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden inrättar inom sig en social delegation för 
behandling av merparten av den myndighetsutövning som rör 
enskilda personer. Sociala delegationen består av sju ledamöter och 
fyra ersättare som utses för en period av ett år. Enligt 
överenskommelse mellan partierna i nämnden har majoriteten (MP, 
M, L, C, KD) fyra ledamöter och två ersättare i sociala 
delegationen, Socialdemokraterna har två ledamöter och en ersättare 
och Vänsterpartiet har en ledamot och en ersättare. 
  
Therese Hedin (C) har avsagt sig uppdraget som ersättare i sociala 
delegationen. Majoriteten föreslår att stadsdelsnämnden därför utser 
Henrietta Ludwig (C) till ersättare i sociala delegationen för 
återstoden av 2022. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/28-6 (Godkänd - R 1) Fyllnadsval till sociala 
delegationen för år 2022 
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